
ZAPISNIK	  II.	  REDNE	  SEJE	  IO	  OZS	  

četrtek,	  10.	  5.	  2018	  od	  18.	  uri	  
Inštitut	  Jožef	  Stefan,	  Jamova	  ulica	  39,	  Ljubljana	  

	  

Dnevni	  red:	  

1. Pregled	  zapisnika	  in	  realizacije	  sklepov	  I.	  seje	  2018	  
2. Odgovornosti	  in	  funkcije	  v	  OZS	  
3. Razpisi	  

a. Razvijamo	  OT	  v	  šolah	  
b. Orientacijski	  tek	  za	  vsakogar	  

4. Tekmovalno-‐sodniška	  komisija	  
5. Reprezentance	  

a. Alpe	  Adria	  
b. SEEOC	  
c. Svetovno	  šolsko	  prvenstvo	  

6. Razno	  
a. SportIdent	  –	  pravila	  izposoje	  in	  cenik	  
b. Šolsko	  DP	  
c. Svetovni	  dan	  orientacije	  
d. Spletna	  stran	  OZS	  –	  brezplačna	  domena/gostovanje	  
e. Trenerski	  seminarji	  in	  Gozdna	  šola	  v	  avgustu	  
f. Novi	  član	  IO	  

Prisotni:	  

Ana	  Pribaković	  Borštnik	  (OK	  Tivoli),	  Marko	  Dudić	  (OK	  Slovenj	  Gradec),	  Miha	  Škarabot	  (OK	  Polaris),	  
Igor	  Bončina	  (OK	  Azimut),	  Krešo	  Keresteš	  (OK	  Trzin),	  Vlado	  Sedej	  (OK	  Azimut),	  Urban	  Gregorc	  (PD	  
Ajdovščina),	  Irena	  Hacin	  Kölner	  (OK	  Komenda),	  Jaka	  Piltaver	  (OK	  Brežice),	  Andrej	  Borštnik	  (OK	  Tivoli),	  
Tomaž	  Pust	  (OK	  Komenda),	  Jerca	  Bernik	  (Škofjeloški	  OK),	  Klemen	  Kenda	  (OK	  Azimut)	  

	  

K1	  -‐	  Pregled	  zapisnika	  in	  realizacije	  sklepov	  I.	  seje	  2018	  	  

Odprta	  ostaja	  samo	  točka	  vrednotenja	  tekem	  SOL	  in	  SSOL.	  

Sklep:	  Miha	  Škarabot	  bo	  na	  check-‐listo	  za	  sodnike	  dodal	  polje,	  ki	  bi	  sodnika	  opomnilo	  na	  to,	  da	  
napake	  na	  tekmovanju	  vpiše	  v	  Google	  Docs.	  

	  

K2	  -‐	  Odgovornosti	  in	  funkcije	  v	  OZS	  	  

OZS	  menja	  gospodarja.	  Ob	  primopredaji	  se	  je	  dobila	  komisija	  v	  sestavi:	  

• Igor	  Bončina	  
• Vlado	  Sedej	  
• Abigael	  Vanessa	  Bončina	  
• Ana	  Pribaković	  Borštnik	  



Komisija	  je	  naredila	  popis	  opreme,	  primerjavo	  s	  knjigovodskim	  stanjem	  in	  primopredajni	  zapisnik.	  
Popis	  se	  je	  skoraj	  povsod	  ujemal	  s	  knjigovodskim	  stanjem.	  	  

a)	  Potrditev	  (glasovanje)	  

Sklep:	  IO	  OZS	  potrjuje	  novega	  gospodarja	  OZS,	  ki	  postaja	  Abigael	  Vanessa	  Bončina.	  	  Soglasno	  sprejet.	  

Podatki	  novega	  gospodarja	  bodo	  do	  17.	  5.	  2018	  objavljeni	  na	  strani	  Orientacijske	  zveze	  Slovenije.	  

	  

K3	  -‐	  Razpisi	  –	  sredstva	  Fundacije	  za	  šport	  

a)	  Razvijamo	  OT	  med	  mladimi	  

Za	  projekt	  Razvijamo	  OT	  med	  mladimi	  je	  na	  voljo	  4.200	  EUR	  (se	  spremeni	  v	  predlogu	  razpisa).	  Razpis	  
temelji	  na	  lanskem	  razpisu.	  

Rok	  za	  oddajo	  vlog	  je	  31.	  5.	  2018.	  

Sklep:	  IO	  OZS	  sprejema	  predlog	  razpisa	  za	  projekt	  Razvijamo	  OT	  med	  mladimi.	  Soglasno	  sprejet.	  

Vloge	  se	  lahko	  vrednoti	  tudi	  korespondenčno.	  

b)	  OT	  za	  vsakogar	  

To	  je	  projekt,	  ki	  se	  ukvarja	  z	  rekreacijo,	  kjer	  lahko	  sodelujejo	  tudi	  odrasli	  in	  starostniki.	  Denar	  se	  lahko	  
nameni	  za	  OLP,	  ZL,	  AOK	  Gotska	  in	  stalne	  proge	  in	  podobne	  treninge.	  

Sklep:	  IO	  OZS	  čimprej	  določi	  vodjo	  projekta.	  Najprej	  se	  vpraša	  Moniko	  Ravnikar.	  Soglasno	  sprejet.	  
	  

Irena	  je	  opozorila	  na	  problematiko	  občinskih	  razpisov.	  Po	  novem	  zahtevajo	  na	  občinah	  večje	  število	  
klubov,	  tekmovalcev	  v	  kategorijah	  in	  večje	  število	  tekem.	  

	  

K4	  -‐	  Tekmovalno	  sodniška	  komisija	  

Sklep:	  IO	  OZS	  potrjuje	  regularnost	  tekem:	  SOL1,	  SOL2,	  SOL3,	  SSOL3	  in	  SSOL4.	  Soglasno	  sprejet.	  

Na	  nobeni	  tekem	  niso	  bile	  ugotovljene	  nepravilnosti.	  

	  

K5	  -‐	  Reprezentance	  

a)	  Alpe	  Adria	  in	  SEEOC	  

Klemen	  je	  na	  kratko	  predstavil	  stanje	  glede	  sestave	  celotne	  slovenske	  ekipe	  na	  obeh	  tekmovanjih	  ter	  
na	  kratko	  povzel	  predvideni	  plan	  aktivnosti	  reprezentance.	  	  

b)	  EYOC,	  JWOC,	  JEC	  (Švica)	  

Jaka	  je	  na	  kratko	  predstavil	  predvideni	  plan	  aktivnosti	  reprezentance.	  	  

c)	  PreO	  reprezentanca	  –	  WTOC,	  ETOC,	  ECTO,	  WRE	  Litva	  in	  Madžarska	  

Krešo	  je	  na	  kratko	  predstavil	  predvideni	  plan	  aktivnosti	  reprezentance.	  	  



d)	  MTB-‐O	  reprezentanca	  

Udeležili	  so	  se	  WRE	  tekme	  v	  Italiji.	  V	  aprilu	  je	  bilo	  DP	  v	  Slovenj	  Gradcu.	  Oblikovala	  se	  je	  reprezentanca	  
za	  leto	  2018	  –	  4-‐5	  moških,	  1	  ženska,	  1	  mladinec.	  V	  planu	  so	  evropsko	  in	  svetovno	  prvenstvo	  
(Madžarska,	  Avstrija).	  V	  reprezentanci	  planirajo	  3-‐4	  moške,	  1	  mladinca,	  1	  žensko.	  Prijave	  in	  
predprijave	  so	  urejene.	  Denar	  naj	  bi	  zadoščal;	  če	  bo	  še	  kaj	  ostalo,	  se	  nameni	  za	  opremo.	  	  

Veteranska	  reprezentanca	  je	  tudi	  aktivna.	  Potujejo	  na	  veteransko	  svetovno	  prvenstvo.	  	  

Planira	  se	  že	  sezona	  2019.	  V	  SG	  naj	  bi	  organizirali	  avstrijski	  pokali	  in	  tekmo	  WRE.	  Razmišljajo	  tudi	  o	  
2020	  za	  masters.	  Ana	  je	  opozorila,	  naj	  se	  datum	  čimprej	  posreduje	  TSK,	  da	  se	  ta	  termin	  rezervira.	  

	  

K6	  –	  Razno	  

a)	  Sport	  ident	  -‐	  pravila	  izposoje	  in	  cenik	  	  

Vlado	  Sedej	  je	  na	  listo	  poslal	  predlog	  navodil	  za	  ravnanje	  s	  sistemom	  Sportident	  in	  ostalo	  opremo,	  
načela	  uporabe	  in	  čistopis	  cenika	  uporabe	  in	  prodaje.	  Vse	  predlagano	  predstavlja	  povzetek	  dosedanje	  
uveljavljene	  prakse	  in	  zajema	  predloge	  nekaterih	  sprememb.	  

Ena	  od	  pomembnejših	  predlaganih	  novosti	  je,	  da	  se	  določi	  minimalne	  zneske	  uporabnine	  sistema	  ob	  
organizaciji	  tekem	  SOL/SSOL	  in	  DP	  (cena	  tekme	  je	  s	  stališča	  OZS	  med	  200	  in	  300	  EUR).	  	  

Vlado	  predlaga,	  da	  se	  članice	  OZS	  odpovedo	  nadaljnjim	  razvijanjem	  svojih	  lokalnih	  sistemov.	  

IO	  OZS	  zaenkrat	  ne	  sprejme	  predlagane	  spremembe	  U17	  iz	  cenika.	  O	  njej	  se	  pogovarjamo	  naslednjič.	  
U17	  ostaja	  taka	  kot	  je	  bila	  (v	  kompletu	  niso	  vključeni	  čipi).	  Čipi	  se	  plačajo	  po	  dejanski	  uporabi.	  

Sklep:	  IO	  OZS	  sprejema	  predlog	  načel	  uporabe	  sistema	  SportIdent	  z	  dopolnjenim	  besedilom	  pod	  
točko	  8.	  Soglasno	  sprejeto.	  

Sklep:	  V	  splošni	  definiciji	  kompleta	  se	  ne	  upošteva	  10	  kartic	  SI5,	  se	  pa	  zato	  10	  kartic	  SI5	  doda	  v	  
postavko	  U8.	  Soglasno	  sprejeto.	  

Sklep:	  IO	  OZS	  sprejema	  predlog	  cenika	  (brez	  spremembe	  postavke	  U17),	  reverza	  in	  pravil	  uporabe	  
sistema	  SportIdent.	  Soglasno	  sprejeto.	  

b)	  Šolsko	  DP	  

Igor	  Bončina	  se	  pozanima,	  če	  bi	  OŠ	  Idrija	  prevzela	  soorganizacijo.	  OK	  Azimut	  organizira	  skupinski	  
trening	  v	  začetku	  julija.	  OK	  Azimut	  poskrbi	  za	  tehničnega	  vodjo	  tekmovanja.	  

c)	  Svetovni	  dan	  orientacije	  	  

Člani	  IO	  naj	  poskrbijo	  za	  prijavo	  dogodkov	  na	  uradno	  stran:	  

• 3x	  OK	  Komenda	  
• OŠ	  Vrhovci	  
• OŠ	  Globoko	  –	  Brežice	  
• OK	  Polaris	  
• OK	  Tivoli	  
• 3x	  OK	  Azimut	  	  	  

Irena	  pošlje	  predlog	  diplome	  na	  IO	  listo.	  



d)	  OZS	  spletna	  stran	  in	  brezplačna	  domena	  	  

Trenutno	  gostujemo	  pri	  Telemachu	  in	  ker	  nimamo	  ustrezne	  tehnične	  podpore	  bi	  bilo	  smiselno	  
gostovanje	  preseliti.	  	  

Klemen	  je	  opozoril	  na	  problematiko	  članske	  baze	  glede	  nove	  uredbe	  vezane	  na	  varovanje	  osebnih	  
podatkov.	  Zato	  predlaga,	  da	  se	  obrnemo	  na	  OKS	  in	  se	  pozanimamo	  katere	  podatke	  zares	  
potrebujemo.	  

Ana	  na	  OKS	  naslovi	  ustrezno	  vprašanje	  glede	  zbiranja	  podatkov	  za	  potrebe	  baze	  članstva	  in	  kateri	  
zahtevani	  podatki	  so	  zares	  nujni.	  

Ana	  predlaga,	  da	  v	  sodelovanju	  z	  Ireno	  pripravita	  dopis	  za	  klube	  glede	  sprememb	  vezanih	  na	  
varovanja	  osebnih	  podatkov.	  	  

Izpostavilo	  se	  je	  tudi	  vprašanje	  glede	  članov,	  ki	  niso	  več	  aktivni	  in	  se	  vseeno	  nahajajo	  v	  bazi	  članstva.	  
Ana	  se	  bo	  pozanimala	  tudi	  glede	  ravnanja	  teh	  podatkov.	  	  

e)	  Trenerski	  seminarji	  in	  gozdna	  šola	  v	  avgustu	  

Miha	  je	  podal	  kratko	  obvestilo	  glede	  trenerskih	  seminarjev	  in	  pozval	  člane	  IO,	  da	  Dušanu	  do	  petka,	  
11.	  5.	  2018	  sporočijo	  število	  interesentov	  za	  udeležbo	  na	  seminarju.	  

Miha	  je	  povabil	  vse	  člane	  na	  aktivne	  počitnice	  OK	  Polaris	  v	  Gozdno	  šolo	  v	  času	  med	  30.	  8.	  in	  2.	  9.	  
2018.	  

f)	  Novi	  član	  IO	  

Novi	  IO	  član	  (namesto	  Janez	  Zavrla)	  je	  Tomaž	  Pust,	  OK	  Komenda.	  	  

Andrej	  poskrbi,	  da	  se	  Tomaža	  doda	  na	  obveščevalno	  listo.	  

	  

Naslednja	  seja	  IO	  bo	  potekala	  v	  sredo,	  13.	  6.	  2018	  ob	  18.	  uri.	  

	  

Seja	  je	  bila	  zaključena	  ob	  20.45	  uri.	  

Zapisal:	  Klemen	  Kenda	  

	  


